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Generalforsamling i Miljøforeningen på Tuse Næs – lørdag den 23. april 2022 

Generalforsamlingen blev afholdt i Huset på Næsset, hvor 15 medlemmer var mødt op. 

Referent: Peter Jacobsen 

Valg af dirigent  
Finn Boetius blev valgt, og han kunne konstatere, at generalforsamlingen var rettidigt indkaldt 
og lovlig. 
 
Bestyrelsens (formandens) beretning  
Formanden, Asger Lind Poulsen, var desværre blevet syg, men han fik fra sygesengen skrevet en 
beretning (vedlagt), som blev læst op og godkendt med applaus. 
 
Der blev efterfølgende en debat om muslingefiskeriet og Naturstyrelsens tilladelse til dyrkning 
af (invasive) østers i Isefjorden. DN har i deres høringssvar sagt god for dette. Vi forventer at 
Isefjorden forbliver et hovedtema for os. Også gødskning med restaffald fra rensningsanlæg blev 
bragt op. 
 
Foreningens regnskab 
Kassereren, Birgitte Østergaard Hansen, uddelte og præsenterede regnskabet, der sidste år gav 
et underskud på 3.384 kroner med et indestående ultimo på 8.940 kroner. Regnskabet var 
godkendt af vores revisor, Dorthe Nielsen, og blev tillige godkendt af de fremmødte. 
 
Indkomne forslag 
Ingen. 
 
Foreningens budget 
Birgitte fremlagde et balancerende budget for 2022 med udgifter for ca. 5.300 kroner, hvilket 
blev godkendt. 
 
Valg til bestyrelsen 
På valg var Asger Lind Poulsen, Bente Larsen og Finn Boetius, og de blev alle genvalgt med 
applaus. 
 
Valg af suppleanter 
På valg var Jytte Momsen, Sanna Møller og Karin Trøjborg-Kyster, og de blev alle genvalgt med 
applaus. 
 
Valg af revisor 
Dorthe Nielsen blev genvalgt som revisor. 
 
Eventuelt 
Debat om vores eventuelle deltagelse i festlighederne omkring cykelløbet den 2. juli samt info 
om Landsforeningen mod Svinefabrikker. 
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